
Afdelingsbestyrelsesmøde – afd. 25  
Tirsdag d. 08.09.2020  
 

Tilstede  
Line, Frederik, Kenneth, Caroline W, Anja og Victor.  
 

Dagsorden  

• Velkomst til afdelingsmødet  
o Line  

 

• Valg af dirrigent 
o Kenneth  

 

• Valg af referant  
o Frederik  

 

• Årsberetning  
o Fra september til februar har Steffen holdt fællesspisning. I oktober var der 

repræsentantskabsmøde, hvor de nye budgetter blev diskuteret, og ØB fremlage en 
plan for en række nye byggeprojekter. Resten af året har været plaget af aflysninger 
grundet COVID-19. Vi har i bestyrelsen sagt ja til opsætningen af to bokse fra 
SWIPP, så folk kan sende og modtage pakker fra adressen. Bestyrelsen har sagt ja til 
at opbevare batterier og værktøj til udskiftning af batterier. Tanken er, at man 
skriver på fb-gruppen, og så vil en fra bestyrelsen svare, hvis de har mulighed for at 
hjælpe. På denne måde kan vi evt. nedbringe udgiften til varmemester.  

 

• Nyt fra aktivitetsudvalget  
o 3 er flyttet, vi mangler nye medlemmer  
o Fest for de nye  
o Mortensaften  
o Julekalenderhygge  
o Julefrokost  
o Melodi grand prix  

 

• Fremlægning af budget  
o Frederik   

 

• Valg af bestyrelsesmedlemmer  
o Alle genopstiller  
o Victor vil gerne fortsætte som suppleant 

 

• Til punktet evt.  



o Afmeld reklamer  
o Lad vær med at åbne døren for ukendte – dette gælder både reklamer og ukendte  
o Brug af varmemester – overvej om du kan fikse det selv først eller få hjælp af 

naboen   
 

• Batterier til døre  
o Bestyrelsen skaffer batterier og værktøj til fælleslokalet, så vi kan hjælpe beboerne 

med at skifte batterier, hvis vi er hjemme. De skal skrive på fb-gruppen.   
 

• Grønne områder  
o Vi vælger at frasige os pengene til grønne områder, så de kommer tilbage i 

budgettet.  
 


